
Referat sonemøte, sone Troms.  20.mars 2025  
Til stede: Klubbrådgivere: Joakim og Mia    
Sonekontakter: Simen og Veronika.   
Fra regionstyret: Vanja  

Deltakende klubber: 
NOR, Bardu, Bravo, Eventyrøya, TSI, Tromsø, Kvæfjord, Skjervøy, Storsteinnes, Nordreisa, 
Harstad.  

Manglet deltakelse fra: Landsås, Lia-Brage 

Joakim ønsker velkommen og gir ordet til Mia.  

Flere endinger i seriereglementet i år. Bl.a:  

• Ikke avdelingsoppsett møte i mai. Oppsett settes ut fra serereglement + 
kommentarer ved påmelding 

• Klubb får beramme dommere til og med JG12 

• Enkelte disp uten søknad  

• NNM beholds, men ANEO finaler utgår  

9.mai kommer forslag til avdelingsoppsett.  
10-15/5 er det åpent for tilbakemeldinger på feil (Kun feil, ikke ønsker)  
Ved klubbsamarbeid – skal administrerende klubb først i lagsnavn. 

Trekningsfrist blir før omberammingsfrist til høsten  

Gebyrøkning -bl.a i 3div og ved manglende varsling  

Det er FÅ helger tilgjengelig neste sesong til avvikling av seriekamper. 

Webinar om nye regler: 31. Mars 18-20 
Oppfordre spesielt alle trenere til å delta. Åpent for alle, men husk påmelding! 

 

 

 



Lokale saker: 
Barnehandball i sonen – hvordan har det fungert? 

 

4’er (6-9år):  
Bardu: funke ok. Aktivitetsdager. Avtales mellom trenerne. 

Skjervøy: ikke noe aktivitet utover turneringer de selv melder seg på. Ønsker mer aktivitet, 
inviteres gjerne til andre områder. 
Tromsø: Ikke fungert i år. I fjor: trenere avtalte spilledager direkte med andre trenere i andre 
klubber. Da var det gjennomført flere aktivitetsdager.  

NOR/Hålogaland: Bort sett fra en del endringer på dager/tidspunkter så har 4’er serien 
fungert bra.  

 

5'er (9-10 år):  

Mange lag = travelt å få alle kampene på en helg. Kvæfjord hadde ikke klart aktivitetsserie 
og 10’er kamper på en bane en helg om også guttekampene skulle vært avviklet hos dem.  
 
Tromsø: Kampdager i den ene serien.  Andre serien reiser.  
 Utfordringer med å reise med unge lag. Sårbart å sende 10åringene «aleina». Ønsker helst 
å sende dem sammen med andre lag i klubben. Tryggere, billigere og mindre avhengig av 
foreldre.  
Langt å reise for å spille èn kamp.    
Husk at det er lov å spille flere kamper enn de som settes opp av regionen.  

Terminliste for 10åringene (seriespill) setts opp samtidig med annet seriespill 

 

6 'er (11-12år): 
Seriespill.  Guttene has spilt fra Narvik- Skjervøy, så lange avstander. Aktivitetshelg-basert i 
fjor som ikke var vellykket. 

Ønsker turene tidlig i sesong, før været blir for dårlig.  (alle ønsker dette)  

Skjervøy har sagt ja til mange hjemmekamper borte denne sesongen – det ble høy 
reisebelastning for dem, og kan ikke gjøre det samme neste år. 



Tematurnering: 
Tematurnering på Kvaløya – eneste som ble gjennomført på høsten.  

Annika B fortalte litt om erfaringer derfra.  Dette var nytt for alle involverte, men svært 
lærerikt.  Dommerne fikk dømme mye og hadde veileder hele tiden. Spillutvikler også 
tilstede og fulgte opp underveis.  

Flere lag er palmeldt til mars, så håper det blir gjennomført flere steder.  

Tematurnering er en del av trenerutdanningen.  Trenerne får hjelp til å planlegge (som 
forberedelse til tematurneringa) Og de får veiledning underveis.  
Dommerutvikling tas også inn som en del av dette.  Spillerne har også fordeler med 
deltagelse – har sett forskjell på lag som har deltatt på tematurnering vs de som ikke har 
deltatt. 

 

Påmelding til seriespill: 
Ekstra viktig å få dette rett i år siden avdelingsoppsettmøtet utgår! 

Påmeldingen åpner 1.april - stenger 1. mai  

For lag 13-14-15 -16 og 20 år MÅ det registers nivå. 
Kan også melde inn antilag og små kommentarer 
 
Si gjerne noe om man har tanker om samarbeid – hvilke lag meldes i så fall på da og hvilke 
trekkes? 

 

Kast ballen 
Påmelding for skolene er 9.april  

Erfaringer fra klubbene?  

Har liten effekt i forhold til rekruttering for klubb. Positivt for skole men marginal effekt for 
ytterligere rekruttering. 

I forhold til rekruttering: Behov for gutterekruttering, men kanskje senere enn på de yngste. 
4 handball er for kjedelig for gutter. 

Veronika Jakobsen - de hadde god erfaring med å samarbeide med toppidrett handball, 
som kom inn og kjørte håndball i gymtimen på spesifikke klassetrinn der man ønsket 
rekruttering.   



Kast baller dagen er kanskje mest effektiv for rekruttering, men gjennomføres sjelden.  Kast 
ballen-dagen = Skoleturnering i håndball.   

Andre tips: Prøveteninger, Avkast I Klubb, foreldremøte i etterkant av kast ballen, 

 

Andre saker: 

Miniturneringer: send in date og hall til sonekontakten innen 1.juni 

Husk trenerattester! Obligatorisk! Viktig også at klubben følger opp i etterkant. Lag rutine. 

Klubbhuset.  2 klubber på nivå 1. Flere klubber har signert intensjonsavtale. Hadde det vært 
kult å være første sone med alle klubbene på nivå 1?  
 

Tips til inntektsbringende tiltak i klubb: 
Det er samlet flere tips for inntektsbringende tiltak i klubb. I tillegg arrangeres det to 
webinarer:  

• 5. juni 19-20:30  

• 2. sept 17-18:30  

Dekker temaer som metodikk, avtaletyper, SoMe, støtteordninger mv. Nyttig å få med seg. 

 

Håndballtinget: 
Vanja (styremedlem i regions tinget) presenterte håndballtinget og sakene der.  

9. -11. mai Holmenkollen  

Papirene er lagt ut på nett. Hele 2 representanter fra Nord foreslått til forbundsstyret.  
 
Kort gjennomgang av forslagene til regelendringer og andre forslag.  Saker og saksunderlag 
kan leses på nett.   
 

Ting representantene fra sone Troms er Veronika, Simen og Marius Josefsen 

 
10. april klokken 18-20 blir det arrangert digitalt klubbledermøte, med gjennomgang av 
ting sakene!  Oppfordres til oppmøte! 



Eventuelt:  
Dommere. Dommere som møter alene og ikke vil ha med seg makker, selv om klubbene har 
en dommer tilgjengelig. Se nye regler for når klubben kan sette opp dommere.  Og gi 
tilbakemelding til regionen der det blir utfordringer. 
 

Trenerkurs.  Klubber i distriktet sliter med å få tilgang på praksisdager til å få fullført 
trenerutdanningen. Ønsker invitasjon til praksis med andre klubber, f.eks kan Skjervøy 
trenere delta på praksis i Tromsø. 

Kostnader i Tromsø. Drastisk økning i kostnader spesielt med reiser til Tromsø. 
Hotellovernattinger for bussjåfører aleina på nær 100.000,- for denne sesongen. Hoteller 
som kansellerer for å få bedre pris. Vanskelig å få overnatting på skole/barnehage. Ønsker 
en dialog om hva vi kan gjøre for å gjøre neste sesong billigere. 
Tromsøklubber melder tilbake at kommunen lover gratis overnatting på kommunale anlegg.  
Og det jobbes med skoler og barnehager som vil leie ut. Samt dialog med en hotellkjede-
rom til fornuftig pris 

  

Avslutningsvis oppfordring fra regionen: 

Sesongen bærer preg av mye omberamminge - og seine om beramminger.  

Det blir å strammes inn på dette! Spill så mye som mulig tidlig i sesongen. Spill interne 
kamper tidlig, ikke dagen før sesongslutt.  
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